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Conform OUG nr. 5712079 art.225 aIin. (2),(3) privind Codul
Administrativ, fiecare cosilier local are obligafia de aprezentalainceputul
fiecdrui an un raport referitor la activitatea depusd in anul precedent.

Am fost ales in Consiliul Local Hdrman pe listele AlianJei E,lectorale
PSD-ALDE fiind membru ALDtr.

De la alegerea mea in Consiliul Local in tot acest timp am avut intalniri
pcriodice cu locuitorii comunei. Am discutat despre necesitalile comunitalii
1ri-ivind imbunatdtirea serviciilor, modernrzarea utilitAlilor Ei a infrastructurii
ciin localitatea l-[5.rrnan qi satul Podu Oltului.

Am fost ales de catre colegii din Consiliu Local s[ fac parte din
Comisia de specialitate pentru programe de dezvoltare economico-sociald,
anrenaj area teritoriului si urbanism, buget-finante, administrarea
patrimoniului public si privat al comunei, agricultur[, silviculturd,
gospodarire comunald,, proteclia mediului, servicii si comer{.

Am fost ales sd fac parte din Comisia mixt6, care are scopul de a purta
clisculii cu toate instituliile qi factorii implicafi pentru imbun[tafirea
Serviciului purblic de transport local avAnd ca operator RAI BV SABragov.
in cadt'ul conrisiei am avut intalniri cu conducerea RAT BV BraEov Ei
locuiLorii conrunei Hdrman pentru a implementa un program cAt mai eficient
si r-nai n-rullumitor pentru cdldtorii care folosesc aceste mijloace de transport,
Am participat la toate qedinJele de Consiliul Local ordinare sau extraordinare
prccunr si Ia sedinlele din comisia de specialita.te.

Am luat cuvantul de cAte ori am crezut ca este necesar sd intervin
asupra unui proiect gi am adus unele amendamente la acele Proiecte de '

Hotarari la care am arezut cd este necesar.
An-r l'ost prezent la toate solicitarile care mi-au fost adresate de cdtre cei



din executivul prim[riei.
Arn sus{inut Proiecte de HotdrAri in cadrul gedin{elor cum ar fi:

proiectr,rl de buget pe anul 202f unde au fost alocate fonduri pentru

co fi nantatea unor investi{ii in s[n[tate, inv6!6mant, infrastructurd,
rrt i I il.dl i, cultur[, sport recreere,etc

proiectele de rectificdri bugetare din cursul anului
proiectele de investilii din fonduri atras e pe taza IJAT Hirman
proiectele de investilii amenajari Ei reparaJii din fonduri proprii pe

raza UAT Hdrman
proiectele privind investilii in unitalile de invdldmant qi acordarea de

burse elevilor
am sustinut fermierii din IJAT Hdrrnan la solicitdrile acestora

am participat la receplionarea unor drumuri sau a unor cote pdrfi de

clrurrr clin noile Planuri Urbanistice de DerazaUAT Hdrman

Consider c[ funclia de Consilier Local nu constd doar in participarea la
sedin{e, de aceia de fiecare datd cAnd am avut ocazia sau am fost solicitat am

participat la intilnirile cu cetd{enii qi am ascultat cu mare atenfie parerile
acestora.
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